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11 What I Want to Do after the CEE
11 高考后我最想做的事
Even as a child I had a musical bent, and enjoyed playing the piano.

自小我就对音乐相当喜爱，而且喜欢弹钢琴。

In high school I dreamed of playing the guitar in a rock band,but because of the pressure of schoolwork, I never had enough time to practice, nor did any of my classmates.

高中时，我梦想在摇滚乐团里弹吉他，但是因为学业的压力，我和同学都没有足够的时间练习。

However, once I enter college, I intend to devote more time to my personal interests, especially music.

然而，一旦我上了大学，我打算多花些时间在个人兴趣上，特别是音乐。

Perhaps I'll be able to get together with other schoolmates of similar disposition, and finally form that band I've always dreamed of.

或许我能和其他志同道合的同学联合起来组成那个我一直梦想的乐团。

短语解析
1. because of…因为……
例:I stayed indoors all day long because of the lousy weather.

因为天气很糟糕，我整天都留在室内。

2. once一旦
例:Once you are caught cheating, you will never be trusted again.

一旦你因作弊而被逮着，那么你将不会再获得信任。

3. intend to+V想/打算……
例:If I win the lottery, I intend to buy a house.

如果中了奖，我打算去买栋房子.
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